
Zápis z jednání Rady TZ a garantů krajů 
 

Kralupy nad Vltavou 29. listopadu 2008 

 

Přítomni:    
 

Rada TZ  - Zdeněk Vejrosta, Tomáš Fúsek, Jiří Vilhelm, Martin Bukovský 
   

Garanti TZ - Šárka Lehmannová (Praha), Jan Koldinský (Středočeský kraj), Jan Schejbal (Ústecký kraj), 

Jan Tůma (Jihočeský kraj), Martin Bukovský (Olomoucký kraj), Jiří Buňka (zastoupení za K.Popela - 

Plzeňský kraj), Miloš Stejskal (Jihomoravský kraj), Hana Mocňáková (Moravskoslezský kraj). 

 

Přivítání předsedy rady TZ a vyřízení zdravice od předsedy Asociace TOM T. Novotného. 

 

 Sezona 2008: Bohumín, Borotín, Břestek, Ivančice, Mikulášovice, Kožlany, Bardejov.  

Krajské mistrovství, krajské poháry – každá výsledková listina musí mít všechny náležitosti (jména, 

příjmení, rok narození, vysílající organizace, časy a trestné minuty), ke každé výsledkovce protokol 

o závodu se všemi náležitostmi – e-mailem, poštou, čísla v protokolu slouží ke stanovování 

rozpočtů a jako podklady pro grantová řízení - uvádět přesně. Protokol slouží jako přehled o 

závodu, jako doklad o tom, že ten závod skutečně proběhl. 

Po organizační stránce se nevyskytly na závodech v roce 2008 skoro žádné problémy. Snažme se 

problémy řešit s chladnou hlavou. 

Prosba o fotky ze závodů - vypálit na CD, pokud možno odevzdat T. Fúskovi či Z. Vejrostovi.  

Posílat novinové výstřižky, nebo jakékoli informace z médií, hlavně fotky z vyhlášení kvůli 

sponzorům. Vše slouží jako podkladový materiál pro internet, rozpočet, apod. 

 

 Sezona 2009:   V Závodníkovi 2008 jsou všechny závody, které by se měly konat. 

Největší problém je s pořádáním závodů na celostátní úrovni - nutno shánět zájemce na roky 

2010 a další - i malý oddíl dokáže uspořádat velké závody. 

Pro rok 2009 - termíny platné k dnešnímu dni jsou uvedeny v Závodníkovi 2008 a budou 

upřesňovány na internetu.  

Postupy z krajů  - na návrh Mojmíra Nováčka prostřednictvím emailu odsouhlaseny, další postupy 

z celkového hodnocení krajského poháru takto: při počtu 21-30 závodníků v kategorii postoupí o 

dalšího závodníka navíc, při počtu 31 a více závodníků v kategorii o dalšího závodníka navíc. 

Výsledková listina závodů musí odpovídat skutečným výsledkům, dbát na to, aby se výsledky 

dělaly čistě, dle skutečnosti bez zásahů pro získání postupů. 

MČR projednán stíhací závod - jednotlivci 2009. 

MČR štafet - budou zavedeny i štafety žákovské - žákyně 14 let a mladší, žáci 14 let a mladší - 

oboje dle pravidel pro starší žactvo. 

Otázka MMTZ - odsouhlasen návrh slovenské strany, aby se závodilo podle pravidel pořádajícího 

státu, v tom, že popisky budou česky i slovensky, odsouhlasilo se tedy to, že se bude tedy závodit 

dle pravidel pořádajícího státu - podrobnosti budou upřesněny po jednání se SR.  

 

 Finanční otázky: 

 

T. Novotným přislíben rozpočet na TZ ve stejné výši jako v roce 2008. 



 

Značky, KPČ, dřeviny, průkazy - lze objednat dle informací na internetu, k dispozici jsou i plakáty. 

 

Na Mistrovství krajů a celkové hodnocení krajských pohárů by po naplnění rozpočtu měly být 

opět medaile a diplomy. 

Vyúčtovávání financí TZ - nutno dodržovat termíny a pokyny k účtování - podrobnější informace 

poskytne Zdeněk Vejrosta, po přidělení financí. 

  

 Různé: 

Nezařazovat okružní značku!!!  Přejmenování na hypoznačení - v pravidlech bude řešeno 

dodatečně. 

Problém ohledně rozhodčích - je nutno zapracovat na stálé počtářské komisi a štábu rozhodčích - 

zajištění financí na proplácení cestovného. M. Bukovský vytipuje a osloví aktivní (vyškolené) 

rozhodčí. 

 

Byl prodiskutován návrh do budoucnosti  vytvořit přihlašovací systém na závody.  

Hovořilo se o problému s ubytováním - bude se muset respektovat ubytovací kapacita pořadatele 

- příjezdy ráno či hledání vlastních možností. 

 

 Podněty:  

Martina Bukovského a Libuše Vlachynské o pořádání (přidělování) závodů, Rada TZ nechce 

nařizovat, ale chce vést konstruktivní jednání k přesvědčení a motivování pořadatele. 

 

Jaromír Šupina -   

návrh, že závody ČP budou od začátku května do konce června - odsouhlaseno.  

návrh, aby kategorie stavba stanu nebyla zařazena v kategorii přípravka - je v kompetenci krajů, 

který nemusí kontrolu zařadit.  

návrh za diskvalifikaci za vulgární chování, sprosté chování, sprostou řeč, urážení spoluzávodníků - 

je nutno řešit výchovou závodníků a zamezováním konfliktních situací. 

návrh o mistra sportu pro závodníky mladší 18ti let - usneseno, že při odchodu kvalitních 

závodníků mezi dospělé, budou oceněni (pamětní list, medaile…).  

 

Jiří Buňka  -  

Návrh, aby bylo závodníkům zakázáno používat zařízení GPS na trati - schváleno a bude přidáno 

do pravidel. 

 

Miloš Stejskal -   

Představení TZ na konferenci KČT v Pardubicích (4.4.2009) 

 

 

 

 

 

V Kralupech nad Vltavou 29.11.2008    Z. Vejrosta - předseda rady TZ    


